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Erdenezuu : one of the oldest Buddhist Monastery in Mongolia. 

The Turtle Rock : gigantesque rock made and carved into a turtle by only wind and rain water, 
which is just o� the main road into the park. Many people have called it «the Switzerland of 
Mongolia»; it is and excellent place for horse or camel riding, hiking inside the rock and nearby. 

Karakorum Museum : The museum contains artifacts from the Hunnu period, Liao dynasty, the 
Uyghur Khaganate, the Mongol Empire and Rouran Khaga- nate. 

Khaadiin Khad Hill : where you can have panoramic view of the Orkhon River Valley. 

Elsen Tasarkhai : also name as mini Gobi，sand dunes which stretch from the Tuv, Uvurkhan-
gai, and Bulgan provinces all the way west to become part of the Khugnu Khan mountain 
range. 

        Inclusive Camel riding over the dunes : Experience Camel Riding.

Upon arrival our professional team will warmly welcome and transfer to the hotel. Check-in to 
the hotel and take rest in Ulaanbaatar.

National museum of Mongolia : The historical collection is subdivided into 3 areas: archaeolog-
ical; medieval history of Mongolia; and modern historical objects and photography, 
recordings, and documents. 

Sukhbaatar Square : major state ceremonies (parades in honor of Mongolian State Flag Day or 
the International Day of United Nations Peacekeepers), cultural events, concerts, and 
exhibitions. Visiting heads of state generally pay respects in front of the statue of Sükhbaatar. 

         Traditional Folk Concert : Experience several of Mongolia's traditional art forms.

Check out from hotel. Transfer to the international airport for your departure point. Say 
`Bayartaiy' (goodbye) to the Land of BlueSky and depart to your home country with full of 
adventure and great memories.

从酒店退房后、前往国际机场。向蓝天之国说“Bayartaiy”（再见），带着充满冒险和美好回忆的
祖国启程。

蒙古国家博物馆：历史藏品分为三个领域：考古；蒙古的中世纪历史；以及现代历史物品和摄影、
录音和文件。

苏赫巴托广场：主要的国家仪式（纪念蒙古国旗日或联合国维和人员国际日的游行）、文化活动、
音乐会和展览。来访的国家元首通常在苏赫巴托尔雕像前致意。

      传统民间音乐会：体验蒙古的几种传统艺术形式。 

Erdenezuu：蒙古最古老的佛教寺院之一。

龟岩：巨大的岩石仅靠风和雨水就可以雕刻成一只乌龟，就在进入公园的主要道路旁。许多人称它
为“蒙古的瑞士”；它是骑马或骑骆驼、在岩石 内和附近远足的绝佳去处。

喀喇昆仑博物馆：该博物馆收藏了匈奴时期、辽朝、回鹘汗国、蒙古帝国 和柔然汗国的文物。

Khaadiin Khad Hill：在那里您可以欣赏到鄂尔浑河谷的全景。

Elsen Tasarkhai：也称为迷你戈壁，沙丘从图夫省、乌武尔康盖省和布 尔干省一直向西延伸，成为 
Khugnu Khan 山脉的一部分。

      包含骑骆驼穿越沙丘：体验骑乘骆驼。

抵达后，我们的专业团队将热烈欢迎并转移至酒店。入住酒店，在乌兰巴托休息。

Gandan Monastery : The Tibetan name translates to the "Great Place of Complete Joy". It 
currently has over 150 monks in residence.

Chinggis Khan Statue Complex : the largest equestrian statue of Genghis Khan. Visit the 
complex museum and enjoy a panoramic view over Mongolian steppe from the statue’s horse 
mane. 

Lamb Barbeque "Khorkhog" : It consists in mutton, lamb or goat cooked in large metal contain-
ers with vegetables and hot stones.

Ariyapal meditation temple : Temple is situated about a 30-minute walk on the hills with a 
phenomenal view of the valley. 

The Rock Turtle : These sculptures once marked the boundaries of ancient Karako- rum, acting 
as protectors of the city (turtles are considered symbols of eternity). Each of the turtles original-
ly had an inscribed stone stela mounted vertically on its back. 

        Nomadic Home Visit : Visit the yurts where nomads live and see how they live now.

* Optional horse riding over the grassland at your own expense : Experience horse Riding. 

Lhamour factory store : shopping at Mongolia's �rst organic skincare brand.

Zaisan Memorial hill : honors allied Mongolian and Soviet soldiers killed in World War II. 

Carpet Outlet Store : could buy some carpet that made in Mongolia.

Galleria Ulaanbaatar Cashmere Outlet : The World's largest cashmere store with exquisite 
selection of fabulous cashmere garments, coats, suits and accessories.

Souvenir Shop : A great shop for those interested in buying handmade Mongolian instruments. 

Little Sheep Hot Pot : Tonight at the world's largest hot pot restaurant "Little Sheep", enjoy 
individual hot pot.

Whatever your interests, Ulaanbaatar has lots in store for you. Today you will explore 
Ulaanbaatar city at leisure way.

Lhamour factory store：在蒙古第一个有机护肤品牌进行购买。

Zaisan 纪念山：纪念在二战中阵亡的蒙古和苏联盟军士兵。

地毯直销店：可以买一些蒙古制造的地毯。 

Galleria 乌兰巴托羊绒特卖场：世界上最大的羊绒商店，出售精美的羊绒服装、 外套、西装和配饰

纪念品商店：对于那些有兴趣购买手工蒙古乐器的人来说，这是一家很棒的商店。

小肥羊肥火锅：今晚在全球最大的火鍋店《小肥羊》享用每人一份的獨立火鍋。

无论您有什么兴趣，乌兰巴托都能满足您的需求。今天您将悠闲地探索乌兰巴托市 。

Ariyapal 冥想寺：寺庙位于山上，步行约 30 分钟，可欣赏到山谷的壮丽景色。

岩龟：这些雕像曾经标示着古代喀喇昆仑的边界，充当着城市保护者的角色（乌龟 被认为是永恒的
象征）。每只海龟最初都有一个刻有铭文的石碑垂直安装在它的背 上。 

      游牧民族家访：参观游牧民族住的蒙古包，看看他们现在的生活。

* 可选择自费骑马穿越草原：体验骑乘马。 

甘丹寺：藏语意为“大乐之地”。现有僧人150余人。 

成吉思汗:最大的骑马雕像成吉思汗雕像群。参观复杂的博物馆，从雕像的马鬃 上欣赏蒙古草原的全
景。

羊肉烧烤“Khorkhog”：它由羊肉、羊肉或山羊组成，在大型金属容器中烹制， 并配有蔬菜和热
石。

Day 1｜Malaysia - Ulaanbaatar

Day 2｜Mongol Nomadic - Karakorum (370km)

Day 3｜Karakorum - Elsentasarkhai (150km)

Day 4｜Karakorum - Ulaanbaatar City Tour (370km)

Day 5｜Ulaanbaatar - Terelj National Park

Day 6｜Terelj National Park - Nomadic Home Visit

Day 7｜Terelj National Park - Ulaanbaatar City

Day 8｜Flight back to Malaysia

第1天｜马来西亚-乌兰巴托

第2天｜蒙古游牧-喀喇昆仑（370公里）

第3天｜喀喇昆仑山-Elsentasarkhai （150公里）

第4天｜喀喇昆仑山-乌兰巴托市区游（370公里）

第5天｜乌兰巴托-Terelj国家公园

第6天｜Terelj国家公园-游牧民族家访

第7天｜Terelj国家公园-乌兰巴托

第8天｜返程马来西亚

     Mini-Naadam : Naadam Festival consists of the Three Manly Games, namely, wrestling, 
archery, horse racing which Mongolian nomads have practiced for thousands of years.

Mongolian Archery & Traditional Clothes : try them for a memorable.

      迷你那达慕:那达慕节由蒙古游牧民族千百年来盛行的摔跤、射箭、赛马三项运动组成。

蒙古射箭和传统服装:尝试它们以获得难忘的体验。



蒙古餐 Mongolian Cuisine

Holiday Inn Hotel  / Novotel Hotel / 
Best Western Hotel

Deluxe Ger Camp at Terelj

Deluxe Ger Camp at Terelj个人火锅 Individual Hot Pot

烧烤羊肉 Mutton Barbeque

机上用餐 Meal on Board

2 道西餐菜 Western Dish 2 Course

2 道蒙古菜 Mongolian Dish 2 Course

北京烤鸭套餐 Beijing Roasted Duck Set

韩式料理 Korean Cuisine

3 道西餐菜 Western Dish 3 Course

3 道西餐菜 Western Dish 3 Course

当地咖啡厅套餐 Local Cafe Set Meal

3 道西餐菜 Western Dish 3 Course

3 道蒙古菜 Mongolian Dish 3 Course自助餐 Buffet

自助餐Buffet / 套餐Set

自助餐Buffet / 套餐Set

自助餐 Buffet

自助餐Buffet / 套餐Set

自助餐 Buffet

机上用餐 Meal on Board

Deluxe Ger Camp at Karakorum / Elsentasarkha

Deluxe Ger Camp at Karakorum / Elsentasarkha

Holiday Inn Hotel  / Novotel Hotel / 
Best Western Hotel

Holiday Inn Hotel  / Novotel Hotel / 
Best Western Hotel

Home Sweet Home

草原蒙古包 Grassland Ger Camp

乌兰巴托市区 Ulanbattar City Holiday Inn Hotel Novotel Hotel Best Western Hotel

附设卫生间
Attached toilet



曾兄弟国际旅游有限公司 (KPK/LN:1049)
Chan’s World Leisurelink Travel Sdn Bhd 

603-2779 2818
6017-288 5288 / 6012-428 1807


